

Referat for divisionsledelsesmøde i Vestskov division d. 29-10-2024

Wagandoo, kl. 19-21:00

Deltagere: Jonas Henriksen, Andreas Jacobsen, Henning, Jørgen, Sabine

1. Valg af referent
 - a. Andreas Klinge
2. Grenene rundt
 - a. Mikro/mini
 - i. Alt godt. Der er aktivitet i gren-ledernetværket, ca. 20 ledere til sidste møde.
 - b. Junior
 - i. Der er afholdt junior-træf. Der er aktivitet. Chris og Jesper er de bærende kræfter.
 - c. Trop
 - i. Der er afholdt møde i slutningen af September, det er stadig lidt trægt.
 - d. Seniorer
 - i. Der er fin aktivitet, der er forholdsvis ofte KLA møde. Der er juletur i december.
3. Temadag
 - a. Status
 - i. Der er pt. 21 tilmeldte.
 - ii. Der er indkøbt 110 sliders fra Bilka. **Klinge henter og køber 2 flasker vin.**
 - iii. Der indkøbes sodavand (med og uden sukker). **Jonas gør det og køber kaffe og mælk/laktosefri.**
 - b. Skal vi bruge noget tid på temadag til at snakke om korpsrådsmødet?
 - c. Trangiasæt (hvem fikser?)
 - i. **Jonas og Klinge**
 - d. Gør klart til powerpoint (hvem fikser?)

i. Henning finder det frem.

e. Program

- i. 15:00 Kaffe og kage - **Styr på**
- ii. 15:15 Velkommen - **Andreas og Jonas**
- iii. 15:20 start science pirater - **Styr på**
- iv. 18:00 leg - **Klinge og Jonas har styr på**
- v. 18:30 aftensmad - **Styr på**
- vi. 19:15 divisionsledelsen taler - **Snak om divisionsrådsmøde og korpstårsmøde -> Jonas følger op på dette punkt.**
- vii. 20:00 officielt slut - **Der efterspørges en folder til deltagerne.**

4. Divisionsrådsmøde

- a. Ryk dato for at kunne få medborgerhuset i taastrup
 - i. Vi har fået Taastrup kulturcenter d. 7 april kl. 19. **Ret dette ift. nyhed - Henning er ansvarlig for dette punkt.**

5. Kontakt til gruppe i Ilulissat

- a. Opfølgning - Der er ikke fulgt op på dette.

6. Rekruttering til divisionsledelsen

- a. Henning og Sabine arbejder på en ny makker til Henning i mikro-mini grenen. Sabine forventer at blive DaJun efter jul.
- b. Jonas Henriksen flytter til Jylland og udtræder af rollen som DC'er ved næste divisionsrådsmøde, men fortsætter gerne som menigt medlem.
- c. Tropsgrenen skal bruge en DaSpejd, Jonas Henriksen forsøger at gøre rekruttering af DaSpejd til sit svendestykke.

7. Generel marketing

- a. SMS - Muligt med medlemssystemet?

8. Evt.

- a. Sæt datoer for fremtidige division-ledelsesmøder. Indkaldelse på mail.
 - i. d. 20 januar 2025, hos Jørgen Sletteager 110, Hedehusene. Klokker 19.
 - ii. d. 11 marts 2025, hos Sabine, Solsortevej 4, 2600. Klokker 19.
 - iii. Stedet for divisionsrådsmødet blev Poppel Alle 12, 2630.

- b. Ved næste gruppeledermøde spørges om der er interesse i fælles førstehjælpskursus.
- c. Temadag 23. Marts 2025 - Mulige temaer?
 - i. Brand/Udvidet førstehjælp inkl. leg
- d. Ræk ud til følgende grupper ift. grupperådsmøder i 2025.
 - i. 1. Avedøre
 - ii. Sankt. Pauls
 - iii. Pilehave
 - iv. Hvidovrespejderne
- e. Nyhedsbrev om medlemstal - Der er flertal for at opdatere det.
- f. Kursuspulje - **Opdatering af regelsæt**
- g. **Klinge sender en hilsen om at vi ikke har set DaSen'erne i lang tid.**